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PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 20 iulie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 16 membri, 2 reprezentanți ai satelor 
aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Miklós András – sat Coşeni, Baloga Csilla - 
sat Chilieni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Debreczeni László, Ferenczy Ágnes-Kanilla, 
Kondor Ágota, Vajna László. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin 
Dispoziţia emisă de primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 967/2022. Ședința se 
desfășoară prin sistemul de audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba 
viceprimarii municipiului Sfântu Gheorghe, Morar Edith înlocuitorul secretarului general 
al municipiului Sfântu Gheorghe.  
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.r./lb.m.): „Bună ziua. Să 
facem o prezență.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Pe ordinea de zi se află trei puncte, proiecte de 
hotărâri. Aș dori să vă întreb dacă cineva mai dorește săpropună ceva?”  
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Da, sunt Toth-Birtan 
Csaba și cred că eu voi propune toate cele 6 puncte la Diverse. Prima este despre aprobarea 
modificării și completării Contractului de administrare nr. 42100/2022 încheiat între 
Municipiul Sfântu Gheorghe și Direcția de Asistență Socială Sfântu Gheorghe. A doua se 
referă la aprobarea actualizării devizului general pentru obiectivul de investiții: 
“Amenajare pistă pentru bicicliști pe digul râului Olt, între intersecția pârâului Arcuș cu 
drumul național DN12 și satul Chilieni”, aprobat prin HCL 94//2019, cu modificările și 
completările ulterioare. A treia se referă la aprobarea Proiectului tehnic pentru obiectivul 
de investiții: „Modernizare strada Malomgát”. A patra se refertă la aprobarea modificării 
Protocolului de organizare și funcționare a Centrului Naţional de Excelenţă Sfântu 
Gheorghe (C.N.E. Sfântu Gheorghe) pentru pregătirea elevilor la disciplina sportivă 
handbal, aprobat prin H.C.L. nr. 231/2020, cu modificările ulterioare. A cincea pentru 
aprobarea documentației tehnico-economice faza Proiect tehnic, inclusiv modificarea 
devizului general, aprobat prin HCL nr. 127/2020 privind obiectivul de investiții: 
”Modernizare Strada Táncsics Mihály” din municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările 
ulterioare. Iar a șasea de referă la aprobarea rectificării bugetului general al municipiului 
Sfântu Gheorghe pe anul 2022.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Mai sunt alte propuneri? Dacă nu, vă rog să votați despre luarea pe ordinea de zi a 
punctelor D1, D2, D3, D4, D5 și D6. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerile.” 



 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.”
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Vă rog să votați aprobarea ordinii de zi. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi 
în întregime.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi în 
întregime.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea 
de zi în întregime.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
ordinea de zi.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi 
în întregime.”  
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Vă rog să votați acum despre faptul că, proiectele de hotărâri prezentate le vom 
vota la sfârșitul ședinței.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Da, sunt de acord.” 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu propunerea.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord și 
eu.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.”  
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate. 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Înainte de a intra 
în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 din 
O.U.G. 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. Dacă sunt astfel de situații, vă rog să 
semnalați. Dacă nu sunt, trecem la discutarea proiectelor de hotărâri.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea instituirii 
Programului sportiv de utilitate publică ”Promovarea sportului de performanță”. 
 Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Pe scurt este vorba un 
program național, la care dorește să participă și clubul nostru Sepsi Sic. Acest program 
național vizează 15 ramuri sportive și trebuie o contribuție proprie de minim 5%, respectiv 
trebuie numită o comisie pentru analizarea cererilor și o comisie pentru soluționarea 
contestațiilor, pe care după cum știu comisiile au nominalizat deja.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile I și V, VI au avizat favorabil acest proiect de hotărâre.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 283/2022. 
 PUNCTUL II de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării 
serviciului pentru întreținerea și monitorizarea spațiilor verzi și al locurilor special 
amenajate pentru recreere la Baza de agrement Şugaş Băi. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, 
viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Cu o hotărâre anterioară 
am aprobat modificarea funcționării unor unități, care se aflau în administrarea aparatului 
propriu și nu în administrarea Sepsi Rekreatív SA. Dorim să-i încredințăm firmei Sepsi 
Protekt acele posturi pe care l-am desființat atunci. Propunem încheierea unui contract pe o 
durată de un an, desigur cu posibilitatea prelungirii. Confrom legii am elaborat un caiet de 
sarcini, un regulament, respectiv un preț unitar, și am alocat o sumă de 200.000 lei. Care se 
va atribui prin calcularea prețului unitar înmulțit cu munca prestată. Această valoare de 
200.000 lei este valoarea maximă.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile I, II și V au avizat favorabil acest proiect de hotărâre.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 284/2022. 
 PUNCTUL III de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 



Programului multianual de finanțare a reamenajării spațiilor verzi aferente blocurilor de 
locuit pe teritoriul municipiului Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Conform reglementărilor 
în vigoare îtreținerea domeniului public, a spațiilor verzi din jurul blocurilor cade în 
sarcina asociațiilor de proprietari. Acest lucru este executat de către asociațiile de 
proprietari mai mult, sau mai puțin, dar calitatea întreținerii nu este uniform. Sunt spații 
verzi, care sunt întreținute foarte bine, mai puțin întreținute și sunt spații, care sunt 
întreținute extrem de rău. Prin acest program am dori să obținem, ca să apară spații verzi 
întreținute extrem de bine, într-o măsură cât mai mare, între blocuri. De aceea vom anunța 
un proiect cu o sumă de 1.000.000 de lei pentru acest an, deja a trecut jumătate de ani, de 
aceea cred, că această sumă nu se va cheltui, dar e bine măcar să lansăm programul. Prin 
acest program se poate solicita spații verzi proiectate și implementate modern. Primăria va 
supota toate cheltuielile, prin care figurează: instalație de irigare, depozitare pentru 
biciclete, realizare de locuri de întâlnire pentru tineri, cu bănci și locuri de colectare a 
deșeurilor, se poate solicita și pereți verticali populate cu plante bolte făcute din plante 
agățătoare. Pentru a depune proiectul este necesar să fie semnat de 2/3 dintre locatari. Exită 
un criteriu și punctaj de evaluare, conform căruia se va decide ce se poate realiza, din 
cadrul bugetului. Acest punctare va avea în vedere: mărimea suprafeței spațiului verde, 
poziția spațiului verde și de numărul rezidenților. La început probabil va merge mai lent, 
dar pe termen lung am mare speranțe în acest program. Sper ca să putem transforma radical 
spațiile verzi din jurul blocurilor cu ajutorul acestui program în câțiva ani. Mulțumesc 
frumos.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Comisiile I, II și V au avizat favorabil acest proiect de hotărâre. Aveți observații, 
întrebări? Dacă nu, trecem la punctul următor.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 285/2022. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
modificării și completării Contractului de administrare nr. 42100/2022 încheiat între 
Municipiul Sfântu Gheorghe și Direcția de Asistență Socială Sfântu Gheorghe. Prezintă: 
Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Am dori să modificăm 
lista contractului prin darea în folosință a două locuințe. Un imobil se află pe str. 1 Mai, iar 
celălalt pe str. strada Bartalis Ferenc. Ambele sunt locuințe de necesitate.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Aveți observații, întrebări? Dacă nu sunt, comisiile I, III și V au avizat favorabil 
acest proiect de hotărâre. Trecem la punctul D2.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 286/2022. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
actualizării devizului general pentru obiectivul de investiții: “Amenajare pistă pentru 
bicicliști pe digul râului Olt, între intersecția pârâului Arcuș cu drumul național DN12 și 
satul Chilieni”, aprobat prin HCL 94//2019, cu modificările și completările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Aproape toate proiectele 
depuse și câștigate în cadrul Programului Operațional Regional se pare, că se va realiza și 
vor fi scoase la licitație publică pentru executarea lucrărilor, dar înainte este necesar 
aprobarea valorilor obiectivuluide investiții, la fel este acest lucru și cu această pistă pentru 
bicicliști. Va fi o lucrare mai complexă, decât am imaginat la început, deoarece pe de o 
parte Direcţia Apelor ne solicită, deși nu cade în sarcina noastră protecția impotriva 



inundațiilor, ca digul unde se va construi această pistă pentru bicicliști să-l reparăm, și să-l 
întărim, la unele locuri să-l lărgim, desigur acest lucru este necesar din punctul nostru de 
vedere. Pe ambele părți vor fi balustradă de protecție și iluminat, deci va fi o investiție 
destul de complexă, motiv pentru care este o investiție mare. Suma aprobată prin HCL nr. 
94/2019 se va majora la suma de 17.236.142,69 lei, care cuprinde o pistă pentru bicicliști 
în lungime de 6,5km.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Aveți observații, întrebări? Dacă nu sunt, comisiile I, II și V au avizat favorabil 
acest proiect de hotărâre. Trecem la punctul D3.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 287/2022. 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
Proiectului tehnic pentru obiectivul de investiții: „Modernizare strada Malomgát”. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Proiectul tehnic al străzii 
Malomgát prevede modernizarea finală a 265 metri de lungime de drum, acesată 
modrenizare a fost deja începută prin montarea canalizării. Înafara modernizării drumului 
pe ambele părți a râului Debren, va fi montat și un pod pentru pietoni din gorun, pe o bază 
de beton, care va leaga cele două maluri. Valoarea finală a lucrărilor este de 1.776.017,19 
lei. Este un proiect câștigat în cadrul programului Saligny, și astfel din bugetul de stat vom 
primi suma de 1.224.194, 83 lei, iar din bugetul local 551.822,56 lei.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Aveți observații, întrebări? Dacă nu sunt, comisiile I, II și V au avizat favorabil 
acest proiect de hotărâre. Trecem la punctul D4.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 288/2022. 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
modificării Protocolului de organizare și funcționare a Centrului Naţional de Excelenţă 
Sfântu Gheorghe (C.N.E. Sfântu Gheorghe) pentru pregătirea elevilor la disciplina sportivă 
handbal, aprobat prin H.C.L. nr. 231/2020, cu modificările ulterioare. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Se modifică anexa de 
buget a protocolului, deci în proiectul de hotărâre se propune doar de niște transferuri între 
diferite linii bugetare.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Dacă aveți observații, întrebări? Dacă nu sunt, comisiile I, V și VI au avizat 
favorabil acest proiect de hotărâre. Trecem la punctul D5.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 289/2022. 
 PUNCTUL D5 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea 
documentației tehnico-economice faza Proiect tehnic, inclusiv modificarea devizului 
general, aprobat prin HCL nr. 127/2020 privind obiectivul de investiții: ”Modernizare 
Strada Táncsics Mihály” din municipiul Sfântu Gheorghe, cu modificările ulterioare. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „De mai multe ori am 
început modernizarea străzii Táncsics Mihály. Prima dată a trebuit să reziliem contractul 
cu executantul, deoarece nu a început lucrările de 6 luni nici în două luni. A urmat o nouă 
licitație, un nou executant, care nici el nu a început lucrările, pentru motivul că prețul 
materialelor de construcții s-a scumpit mult. El a solicitat rezilierea contractului. Noi am 
fost de acord. Acum după recalcularea devizului general, care este în valoare de 
2.406.901,44 lei cu TVA, vom începe lucrările din nou, și sperăm că de data aceasta cu 



noroc și putem finaliza definitiv modernizarea străzii.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Dacă aveți observații, întrebări? Dacă nu sunt, comisiile I, II și V au avizat 
favorabil acest proiect de hotărâre. Trecem la ultimul punct, punctul D6.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 290/2022. 
 PUNCTUL D6 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea 
rectificării bugetului general al municipiului Sfântu Gheorghe pe anul 2022. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „În acestă rectificare de 
buget se calculează cu o majorare de 3.700.000 lei, sumă care se repartizează pentru 
finalizarea mai multor investiții, respectiv mai ales pentru elaborarea a mai multor planuri. 
Am mări bugetul Teatrului ”Tamási Áron” cu suma de 867.000 de lei, dar tot aici 
renunțăm și de un DALI pentru modernizarea sala Studio. Mai trebuie să renunțăm la 
câteva investiții, ca acest sold să fie zero. Vom aloca suma de 1.000.000 lei pentru plata 
serviciilor de salubrizare, iar 200.000 lei pentru finanțarea Programului nostru ,,Dăm 
valoare rablei tale”. 300.000 lei pentru majorarea cotizației la Asociația Vadon. Alocăm 
suma de 1.642.700 lei pentru întreținerea și repararea drumurilor și trotuarelor. Deci în 
mare cu aceste sume se rectifică bugetul. Mulțumesc frumos.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumesc 
frumos. Dacă aveți observații, întrebări? Dacă nu sunt, comisiile I și V au avizat favorabil 
acest proiect de hotărâre. Acum vă rog să votați despre punctele prezentate.” 
 Se votează cu 16 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 291/2022. 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
nr. 1, 2, 3, respectiv de la D1 până la D6. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de hotărâri 
nr. 1, 2, 3, respectiv cu cele 6 puncte de la Diverse. 
 Doamna consilier KÁDÁR IMOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv la Diverse cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.”  
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu cele 6 puncte de la Diverse. Mulțumesc.” 
 Domnul consilier KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3 și la Diverse cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.”  
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu cele 6 puncte de la Diverse.” 
 Doamna consilier SIPOS DÓRA-VIOLA (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord cu proiectele de 
hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv de la D1 până la D6.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
proiectele de hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 



 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Mulțumesc frumos. Sunt de 
acord cu proiectele de hotărâri nr. 1, 2, 3, respectiv cu D1, D2, D3, D4, D5 și D6.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): ”Sunt aici. Sunt de acord 
de la 1 până la 3, și de la D1 până la D6.” 
 Doamna președinte de ședință VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Mulțumim frumos. 
Vă mulțumesc pentru prezență și vă doresc o zi bună și o după amiază plăcută.” 
 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a 
fost adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de ___________. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                PENTRU SECRETAR GENERAL 
              Vargha Fruzsina                                 Morar Edith 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


